
Jaarverslag Stichting de Blauwe Parel 2019 
 

 Voor Stichting De Blauwe Parel een 2019 turbulent jaar. We werden veel en vaak uitgenodigd om 

onszelf te presenteren en we gingen veelvuldig op bezoek bij gemeentes, andere woongroepen, 

mogelijke investeerders, woningbouwcorporaties en partijen waarmee we in de toekomst wellicht 

samen kunnen werken. 

 Het credo van de Blauwe Parel is en blijft: wonen en werken mét en zonder beperking. Gaandeweg 

hebben we in 2019 onze gedachten over het concept verder uitgewerkt en komen we verder in het 

bestendig en ‘gestippeld’ wonen. Samen met anderen een mooie woongroep en een passende 

omgeving bouwen, waarbij inclusie en participatie voorop staan, dat is ons doel. En, met een doorkijk 

naar 2020, lijkt dat een mooi resultaat op te gaan leveren… 

 

 In het kort een greep uit de activiteiten:  

• We gingen verder in gesprek met zorgverlener Levin en bouwbedrijf Dura Vermeer  

• We verdiepten het contact en de samenwerking met Çonnecting Each Other’  

• We deden opnieuw mee aan de Rijswijkse Beursvloer 

• We bezochten de BRR (Belangenvereniging Bedrijven Rijswijk) 

• We bezochten Resto Van Harte 

• We presenteerden onszelf in de Week tegen de Eenzaamheid 

• We presenteerden onszelf op de Vrijmarkt in Oud Rijswijk. 

• We namen deel aan het Bestuursatelier van de Haagse Hogeschool, studenten bedrijfseconomie 

lichtten de businesscase  van de Blauwe Parel door 

• We gingen in gesprek met de zorgopleiding van de Haagse Hogeschool, met als doel verdere 

samenwerking  

• We voerden gesprekken in Delft en Den Haag, bezochten een mogelijke locatie (die helaas niet 

geschikt bleek) 
 

Bestuur 

In 2019 kwamen we in een nieuwe fase, de contouren van de woongroep werden duidelijker en dat 

betekende voor drie bestuursleden dat hun werk erop zat. Met dank voor alle inzet namen we 

afscheid van Paola van der Spek, Monica Alblas en Sandra Bernards. Bij de nieuwe fase paste ook een 

nieuwe voorzitter: we vroegen Hanni van Waasdijk, onder zeer actief in allerlei gremia in de 

gemeente Rijswijk. Inmiddels (juni 2020) bestaat het BP bestuur uit Hanni van Waasdijk (vz), Kees Jan 

Duiverman (penningmeester) en Tilly Dorst (secretaris). We zijn actief op zoek naar nieuwe 

bestuursleden. 

  



2020: Nieuwe fase 

Bij het verschijnen van dit jaarverslag lijken er mooie tijden aan te breken voor de Blauwe Parel. 

Zonder op de zaken vooruit te lopen zijn we positief, want: 

• De besprekingen met de gemeente Rijswijk hebben zich verdiept; 

• De samenwerking met Dura Vermeer is vérgaand; 

• De samenwerking met (pgb) zorgverlener Levin heeft zich bestendigd, inmiddels hebben we 

een intentieverklaring getekend; 

• Er lijkt zich een nieuwbouwlocatie aan te dienen in Rijswijk; 

• De samenwerking met anderen lijkt vorm te krijgen; 

• De besprekingen met een mogelijke eigenaar/verhuurder zijn hoopgevend. 

Spannende tijden, en wellicht een nieuwe fase, waarbij we ons kunnen gaan richten op bewoners, 

sponsors, buurtactiviteiten etc. Wij kunnen niet wachten…. 
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